
Referat styremøte Gråsjøfeltet velforening 
 

 

 

Møtedato: 3. november, 2022 kl. 19.30-20.30 
Til stede: Sigbjørn, Peik, Jan Erik, Knut, Hanne, Ivar 
Ikke til stede: Kurt 
Referent: Ivar 
Neste møte: 06.12.2022, kl. 19.30 

 
 

Dagsorden 
1. Godkjenning av innkalling 
2. Oppsummere veioppgraderingen så langt, hva som gjenstår. 
3. Status for veiinnbetalinger, forfall til leverandører. Økonomisk status, kontingenter, 

økonomisystem og support/opplæring. 
4. Status for forberedelser mot vintersesongen, skiløyper, etc. 
5. Annet. 

 

Sak Oppf. 

2. Veioppgradering:  
Mobilgrus avslutter i disse dager. Gråsjøveien har i hovedsak blitt ferdig 
oppgradert. Gjenstår noe arbeid.  
Oppsummering etter følgende møte i veilaget. 
Det ser foreløpig bra ut. veien vil måtte «sette seg». 
Knut spiller inn at det burde vært gjort et arbeid med komprimering (valsing). 
Ikke beskrevet i kravspec fra veilaget, men oppfordres at det tas opp i 
veilaget.  
Det vil vise seg til våren om det skal kjøres på mer grus, ev. komprimeres. 
Uavklart. 
Spørsmål om deler av betaling bør holdes tilbake før dette er avklart og 
gjennomgått av ekstern sakkyndig. 
 
Når det gjelder stikkveier som har søkt opptak i veilaget har Per Gunnar stort 
sett fullført disse i høst, gjelder også, Oddvar Doblougs- Jon Gunleiksruds- 
Hans Storhaugs vei i felt 1. 
Endelig befaring og godkjenning av stikkveier for opptak i veilaget vil bli gjort 
juni 2023 av veilaget da det ble ferdigstilt for sent i år.  Noe utbedring kan bli 
aktuelt etter befaring hvis nødvendig. 
 

Sigbjørn tar det i 
Veilaget 

Status for økonomi og innbetalinger til veioppgradering av Oddvar Doblougs-
Jon Gunleiksruds-Hans Storhaugs vei: 
Det har vært en del rot med banken og oppstart med nytt regnskapssystem. 
Derfor er det noen uklarheter knyttet til innbetalinger. Det kan imidlertid 
fastslås at det mangler flere innbetalinger (ca 18 stk). 

Jan Erik og 
Sigbjørn.  
 
 
 



Vi trenger også en liste over de som ikke skal betale årskontingent iht. 
årsmøtevedtak.  
Sigbjørn setter opp en liste over hvem som får bidrag/betale kontingent og 
hvem som ikke skal betale årskontigent. Sendes til Jan Erik. 
Når det er på plass sendes det ut purringer samt faktura på innbetaling av 
årskontingenter. 
 
Det er noen nye som har kommet til i feltet. Ivar tar rede på hvem, og legger 
inn info i adresseliste/manntall. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Ivar 
 

Status for forberedelser mot vintersesongen, skiløyper, etc. 
Søknad om løyve for løypekjøring sendt til Stor Elvdal kommune 10.10.22 av 
Sigbjørn. Avventer tilbakemelding i løpet av november. Sigbjørn følger opp. 
 
Trolig lite sannsynlig at grunneier vil gå med på løypekjøring om Gråhøgda i år 
heller. Begrunnet med hensyn til villrein. 
 
Sigbjørn oppdaterer løypekart og retningslinjer innen sesongen begynner. 
 
Jan Erik sjekker opp søknad tilskudd for løypekjøring fra Stor Elvdal kommune 
til neste styremøte. 

 
 
Sigbjørn 
 
 
 
 
 
Sigbjørn 
 
Jan Erik 
 

Annet: 
Løypebidrag fra eiere av omkringliggende hytter ved sjøen og setra: 
Forslag om at det sendes ut e-post med giroer/VIPPS med valgfritt bidrag.  
 
 
Vippsordningen med frivillig betaling må følges opp. Uklart hvem som har 
tilgang på Vippskonto 

Ivar 

  
  
  
  
  
  

 


	Dagsorden

